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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till socialminister Lena Hallengren (S)

2021/22:310 Behovet av nya äldreboenden

Olika kartläggningar av behovet av äldreboenden (särskilda boenden) visar 
tydligt att vi i dag har en brist. Med nuvarande byggnadstakt kommer bristen att 
förvärras eftersom vi framför oss har en ordentlig ökning av andelen personer 
över 80 år i vårt samhälle. Det finns beräkningar som uppger att från och med 
januari 2022 måste det skapas två nya äldreboenden i veckan fram till december 
2026 för att möta behovet av platser. Tas det dessutom hänsyn till att en del av 
de äldreboenden vi har i dag behöver avvecklas på grund av kvalitetsbrister 
behövs det tre nya äldreboenden i veckan. Ska vi klara den kommande ökade 
efterfrågan av äldreboendeplatser måste såväl kommuner som privata utförare 
stödjas och stimuleras till nyproduktion av äldreboenden. Dessutom behövs fler 
trygghetsboenden, som genom den stimulans i boendet de kan erbjuda kan 
minska behovet av äldreboenden.

Min fråga till socialminister Lena Hallengren är mot bakgrund av ovanstående: 

 

Vad avser ministern och regeringen att göra för att stödja och stimulera såväl 
kommuner som privata utförare till nyproduktion av äldreboenden och 
trygghetsboenden?

………………………………………

Barbro Westerholm (L)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-10-29
Besvaras senast
2021-11-10 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


